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    Lyžiarske stredisko nad obcou Turecká neďaleko Banskej Bystrice bude napriek problémom
fungovať aj v nadchádzajúcej zimnej sezóne. Prevádzkovať ho bude obec, ktorá plánuje pri
dobrých snehových podmienkach spustiť 25. decembra dva vleky.   
TASR o tom informovali starosta obce Ivan Janovec a zástupca majiteľa SKI Turecká, s.r.o.,
Juraj Sokol.        Obec má stredisko prenajaté do 30. apríla budúceho roku. Janovec
konštatoval, že ich prvotnou snahou bude udržať štandard strediska a zabezpečiť základné
služby pre klientov. V prvom rade sa postarajú o to, aby boli prístupová cesta do strediska,
parkovisko či cesta k vleku udržiavané a lyžiar sa na svah dostal bezpečne.        Obec bude
prevádzkovať dva vleky, jeden vedie popri 1300-metrovej zjazdovej trati, tá sa bude
zasnežovať. Druhý je detský a má slúžiť pre malých lyžiarov, ktorí sa budú spúšťať po
600-metrovej zjazdovke Lúčky. Tú zasnežovať neplánujú, počkajú si na prirodzený sneh. 

Podľa starostu býva najviac využívaná okolo februára, kedy sem chodia lyžiarske zájazdy.
Starosta dodal, že ceny plánujú oproti minulému roku znížiť, aby pritiahli klientelu.        Stredisko
má sedem zjazdoviek s celkovou dĺžkou 9950 m. Najdlhšia je Krížna s dĺžkou 3450 m. V dolnej
stanici má lyžiarske centrum nadmorskú výšku 650 metrov nad morom, v hornej 1385. Súčasní
majitelia ho prevádzkujú od roku 2002. 

Ako Sokol priblížil, problém s jeho prevádzkovaním je v tom, že má malú kapacitu a nemá tak
veľa klientov, aby si zarobilo na ďalšie budovanie, ktoré je pre jeho budúce fungovanie
nevyhnutné. Podľa Sokola sem väčšinou zavítajú víkendoví lyžiari z blízkeho okolia, ale tiež
Poliaci či Maďari. Avšak zarobené prostriedky uhradia akurát prevádzkové náklady. Turecká
teda potrebuje investora, ktorý by ju zmodernizoval. Sokol pokračoval, že stredisko má
potenciál, &quot;kopec je tu fantastický&quot; a sú tu pomerne náročné svahy vhodné aj na
freeride či snowboarding. 

Štartovacím ťahom modernizácie by podľa jeho slov mohlo byť vybudovanie lanovky.        S tým
súhlasil aj Janovec. Konštatoval, že hoci budú prevádzkovať iba polovicu kopca Krížna, jeho
horná časť &quot;je zaujímavá.&quot; Vrcholová stanica Líška totiž ponúka výhľad na okolitú
prírodu, preto sem podnikajú túry skialpinisti. &quot;V 90. rokoch tu bola sedačka, ale zrušili
ju,&quot; povedal Janovec. Ako dodal, je škoda, že sa nenájde investor, vďaka ktorému by tu
lanovka opäť mohla premávať.            
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